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SAMVIRKET 

 

11.03 2010 
 
 Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af stemmetællere 
3. Optælling af stemmeberettiget fremmødte 
4. Formandens beretning 
5. Fremlæggelse af regnskab 
6. Indkomne forslag 
7. Valg 
8. Eventuelt 

 
 Formanden bød velkommen til de fremmødte..  
  
Ad. 1. Til dirigent blev valgt Erik Harder Mikkelsen, Garderforeningen. 
  Dirigenten takkede for valget. Dagsordenen blev læst op og godtaget. 
 
Ad. 2. Som stemmetællere blev valgt Per Skou Hansen (TGF) og Hans Lund (HJVF) 
 
Ad.3. Optælling af fremmødte stemmeberettigede blev forestået af Sekretæren. Der var 
mødt  20 stemmeberettigede hovedbetyrelsesmedlemmer. To (2) foreninger var fraværen-
de (MP-foreningen - Feltartilleriforeningen). 
 
Ad. 4. Formanden bød velkommen med en særlig velkomst til kystartilleriforeningen, som 
var blevet medlem af Samvirket igen. Siden sidste generalforsamling har vi haft et travlt år. 
Mindehøjtidelighed den 4. Maj på Svinø, den 29. August var der mindehøjtidelighed ved 
Hansen-Nords mindesten med blomsternedlægning også ved de 2 andre mindetavler med 
efterfølgende kaffe i Samvirkets lokaler. Det største arrangement var indførelse af 
Fald´gdagen den 5. September. Formanden gennemgik hele forhistorien om hvordan hele 
arrangementet blev til. Ligeledes fortalte formanden om hele afviklingen af arrangementet 
og om hvordan højere magter holdt hånden over os. Der var 21 fanekommandoer med 
hjemmeværnsorkesteret i spidsen. Økonomien havde vi ikke tænkt meget over, da det var 
vigtigere at få sat et minde om dagen. Stenhuggeren gav lidt rabat, så prisen for stene 
blev kr. 8.000,00. Fonden af 1848 var så venlige at givet tilskuddet på kr. 8.000,00. Vi har 
skabt en ny tradition og det forpligter jo i tiden fremover. Vi er godt i gang med at forberede 
flagdagen til september 2010. Den årlige pokalskydning blev afholdt på Toksværd skyde-
bane den 27. september, hvor der var mødt 40 skytter op. Resultatlisten blev læst op og et 
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stort tillykke med pokalerne. Igen i år var der en god fordeling af pokalerne. Formanden 
takkede for Samvirkets Fortjensttegn som var kommet helt bag på ham. Den årlige Ad-
ventskoncert blev  afviklet for 25. Gang og i den anledning blev der overrakt blomster til 
Birte van der Weiden, som var en af initiativtagerne til koncerten. Der var også blomster til 
3 personer i orkesteret, som havde været med alle 25 gange. Igen stod Pionerforeningen 
for det praktiske vedr. udsalget og havde også tryllet juledekorationer frem igen. En rigtig 
stor tak for det. Formanden omtalte det gode samarbejde med Hjemmeværnet omkring 
”huset”  og den store brug af huset af alle tilsluttede foreninger. Alle kan bruge lokaliteter-
ne, men dem der ikke betaler husleje, må betale et beløb på kr, 500,- pr. gang. Der tildelt 
et fortjensttegn til Jan Koziol fra De Blå Baretter. 
Tak til alle for året 2009 og en tak til alle i Forretningsudvalget. 
 
Per Skou havde en bemærkning til beretningen angående brug af forsvarets lokaler. 
Formanden sagde, at det var rigtigt, at man kunne få stillet lokaler gratis til rådighed. Men 
her er man medlem af Samvirket og betaler her et kontingent. De faste brugere af huset 
betaler en husleje for at få det hele til at løbe rundt. Derfor er det Samvirkets regler der er 
gældende ved brug af Huset. Per Skou spurgte herefter om Telegrafforeningen skulle be-
tale, men da de i forvejen betaler husleje, skal der ikke betales ekstra. Per Skou efterlyste 
regnskab for Huset og fik forklaret, at det kun vedkom dem der er lejere i Huset. 
 
Svend Hovgaard forespurgte om forsikring i forbindelse med skydning. Vi havde ikke teg-
net en forsikring. Georg Weybøll oplyste at en forsikring i Alm. Brand kostede kr. 375,- for 
en enkelt dag.  
 
Beretningen blev godkendt med applaus. 
 
Ad. 5. Kassereren fremlagde det reviderede regnskab, som herefter blev lagt ud til drøf-
telse. Regnskabet for huset er ikke vedlagt, da det er en sag kun for dem der er med i hu-
set. Kassereren forklarede nogle regnskabsposter, som der var lidt tvivl om. 
Regnskabet blev godkendt med applaus. 
 
Ad. 6. Ingen forslag. 
 
Ad. 7.  Der var genvalg for 2 år, Anders D. Henriksen, Claus Corths Jørgensen, samt til Ib 
Nykvist (Suppleant) for 1 år. Der var også genvalg til Carsten Rasmussen (Revisor) for 2 
år og Ole Jyll Sørensen (PIOF) (revisorsuppleant) for 1 år. Børge Rasmussen blev gen-
valgt (Fanebærer) for 2 år. Claus Corths Jørgensen (GF) blev valgt til fanevagt.. 
 
Ad. 8.  Formanden fortalte om forberedelserne til Næstved byjubilæum den 15. juni. 
 
 
 
 
______________________________                _______________________________      
                    Knud Lund                                                          Erik H. Mikkelsen 
                      Referent                                                                   Dirigent 
 

_____________________________ 
Anders D. Henriksen 

Formand 


